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dnes, dlouho po volbách, už můžeme říci, že se situace u nás 
opravdu pozoruhodně vyvíjí. Zajímavá byla v poslední době slova 
soudruha předsedy KSČ Filipa, který hovořil o jiném vnímání 
zvacího dopisu zesnulého Vasila Biľaka z roku 1968. Ačkoli jsem 
ten den v Poslanecké sněmovně nebyl, a neslyšel tudíž přesně, 
co soudruh Filip řekl, ujišťuji, že na velezradu se nazírá stále stej-
ně. A pokud předseda KSČ tvrdí, že má jiné stanovisko, tak nás 
zase jednou přesvědčuje, že KSČ není stranou, která je na straně 
svobody a demokracie. A o ty nám jde především.

Pozoruhodný je rovněž vývoj v naší nové vládě. Dál trvám 
na tom, že převezme-li Ministerstvo fi nancí majitel největšího 
potravinářského podniku v republice (a vím, o čem mluvím, neboť 
jsem sám byl činný v zemědělství a vím, že toto odvětví je nejzá-
vislejší na státu), je to, jako kdyby ředitel pohřebního ústavu byl 
ustaven ředitelem motolské nemocnice. Neobávám se tedy střetu 
zájmů, ale naprostého souladu zájmů. 

K vládě bych řekl snad jednu historku, teď již dvaadvacet let 
starou. Když skončila federální vláda Mariána Čalfy a nastoupila 
nová vláda, konal se na Hradě přípitek a členové staré i nové 
vlády byli pozváni. Ján Langoš, ministr vnitra staré vlády, byl ten 
den dost zádumčivý a obrátil se na mě s tím, že přemýšlí, jaké 
chyby udělal, jestli udělal vše správně. Já jsem mu řekl, že mě 
mrzí, že mi nedali i pozitivní lustrační osvědčení. Překvapeně se 
zeptal, jestli jsem se nezmýlil, že musím myslet negativní lustrační 
osvědčení. Ne, řekl jsem, pozitivní, to bude nyní dost užitečné. 

Jak vidno, měl jsem pravdu. Zdá se totiž, že právě pozitivní lust-
rační osvědčení se stává nově propustkou do naší politiky. 

A nejen to. Pan ministr průmyslu a obchodu dával nedávno 
velké interview, kde jasně naznačil, že o lidská práva bychom se 
měli starat méně a u velmocí jako Rusko to přenechat EU a sle-
dovat pouze své hospodářské zájmy. Očividně neví, že jednání 
v předklonu žádnému státu nikdy neprospělo. Naopak. Ve světě 
si váží států, které mají pevné a jasné postoje. Nakonec v době, 
kdy jsem měl čest vést Ministerstvo zahraničních věcí, náš 
export jak do Číny, tak do Ruska utěšeně rostl, a to i přesto, že 
jsme dodržování lidských práv ve světě měli jako jednu z priorit 
své zahraniční politiky a důsledně ji dodržovali. Růst exportu je 
dán především zásluhou kvality našich průmyslových a jiných 
výrobků. Kdybychom se vzdali politiky lidských práv, vzdali 
bychom se jediného, co nás mezi menšími státy vyznamenává 
a díky čemuž jsme získali vynikající pověst. 

Naše práce v opozici je tedy jasná. Naším úkolem je tvrdě 
pracovat na tom, abychom zůstali sebevědomým státem, který 
si stojí za svým a zároveň je dostatečně asertivní na to, aby 
nebyl chápán jako zlobivé děcko, které na just neposlouchá, 
ale jako spolehlivý obchodní, politický a bezpečnostní partner. 

Váš 
Karel Schwarzenberg

Vážení čtenáři 
a spoluobčané,
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PROSAZENO!
OBČANÉ ROZHODLI O PRIVATIZACI BYTŮ!

Dlouhá léta napjatě očekávaný krok je tady: Městská část Praha 9 bude postupně 
prodávat byty, které jsou dosud v jejím majetku, jejich oprávněným nájemcům. „Jsem 
rád, že naše několikaleté úsilí přineslo výsledek a že proces, který jsme nastartovali, 
je od začátku jasný, průhledný a pod kontrolou občanů,“ prohlásil předseda privatizační 
komise Jiří Vávra (TOP 09).

Privatizační komise, která z jeho popudu 
vznikla právě za účelem přípravy prodeje 
bytů do rukou oprávněných nájemců, na-
vrhla po dvouleté práci Radě MČ Praha 9 
rozsah privatizace, časový harmonogram 
i cenu, za kterou se bude prodávat. Ta je 
13 000 Kč/1 m2. 

Předseda komise Jiří Vávra pak navrhl 
a prosadil ojedinělý způsob, kterým byla 
celá rozsáhlá privatizace nastartována. 
Byli to totiž sami nájemníci, konkrétně je-
jich vylosovaní zástupci, kteří losem určili, 

v kterých etapách budou byty v bytových 
domech prodávány. Jednotlivé bytové 
domy totiž byly rozděleny do čtyř skupin 
po zhruba čtyřech stovkách bytů a čtyři 
zástupci nájemníků jim vždy vylosovali 
rok, v němž proběhne jejich privatizace.

„Chtěli jsme, aby vše probíhalo průhledně 
a pod průběžnou kontrolou občanů,“ zdů-
vodnil zvolený postup Jiří Vávra (TOP 09).

V roce 2015 tak bude privatizována 
skupina bytových jednotek ve Vyso-
čanské na Proseku, v roce 2016 budou 

následovat byty v Jablonecké na Stříž-
kově, v roce 2017 další byty na Proseku 
– ve Vysočanské, Klíčovské a Letňanské. 
Vše uzavře rok 2018, ve kterém budou 
prodávány byty ve Vysočanech a Libni, 
konkrétně v ulicích Freyova, U Vysočan-
ského pivovaru, Mlékárenská, Na břehu, 
Poštovská, Sokolovská, Pod strojírna-
mi, Drahobejlova, U svobodárny, Kurta 
Konráda a K Moravině.

Celkem by mělo být v letech 2015 až 
2018 prodáno 1 639 bytů. (red)

Zájem o losování i diskusi byl ze strany občanů velký.
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Jakých bytů se rozhodnutí zastupitelstva týká?
Těmínová: Byl schválen záměr a harmonogram prodeje bytů 
jejich nájemcům ve zbývajících 62 domech (číslech popisných), 
které dosud nebyly do privatizace zařazeny ani nebyly schváleny 
k prodeji po výstavbě půdních bytů. 

Proč jste prosazovali tento krok?
Vávra: Zavázali jsme se dát všem spoluobčanům, kteří bydlí 
v bytech městské části, možnost byty odkoupit. Únorovým 
rozhodnutím zastupitelů plníme svůj předvolební slib.

Je o tyto byty ze strany občanů zájem? 
T: Podle Zásad prodeje musí o koupi bytu projevit zájem ales-
poň 60 % oprávněných nájemců v každém domě. Ve většině 
domů bylo při dosavadní privatizaci prodáno nájemcům ještě 

větší procento bytů, v některých úplně všechny. Zájem o koupi 
je skutečně značný. 

Co se stane, když někdo byt nekoupí?
V: Pro nájemce se nic nemění, nadále bude pokračovat v ná-
jmu za stávajících podmínek. Nikdo nikoho nebude vyhazovat. 

Může městská část prodat byty i s nájemci, kteří nabídku 
na odkoupení nevyužijí, někomu jinému?
T: Nic takového Městská část Praha 9 rozhodně nechystá. 
Bytové jednotky, o které neprojeví zájem jejich oprávnění 
nájemci, zůstanou i nadále ve vlastnictví městské části.  
To je zakotveno v Zásadách prodeje a Zastupitelstvo MČ 
Praha 9 toto pravidlo znovu potvrdilo svým usnesením  
v září loňského roku.

JASNÁ ZPRÁVA
Zastupitelstvo MČ Praha 9 schválilo harmonogram postupného prodeje bytů jejich nájem-
cům. Toto zásadní rozhodnutí zdůvodnili Jana Nowaková Těmínová, radní pro majetek 
a bytovou politiku, a Jiří Vávra, předseda Komise pro privatizaci.

Jiří VÁVRA
předseda privatizační komise

Jana NOWAKOVÁ TĚMÍNOVÁ
radní pro majetek a bytovou politiku

PRIVATIZACE  
BYTŮ V PRAZE 9:

PRŮHLEDNĚ  
A POD KONTROLOU  
OBČANŮ!



36 Aktuální téma

Pane Vávro, vy jste jako předseda privatizační komise 
vyzýval všechny občany Prahy 9 k účasti na projedná-
vání prodeje. Proč všechny občany Prahy 9 a proč takto 
veřejně?
V: Jedná se o prodej bytů z majetku MČ Praha 9, týká se to 
tedy všech našich občanů. A veřejně proto, aby bylo od začát-
ku jasné, že se nejedná o žádné zákulisní dohody a spekulace, 
jak si mnohdy můžeme přečíst v médiích. Zasedání zastupi-
telstva se zúčastnilo tolik občanů, že jednací sál musel být 
zvětšen o sousední místnost. 

Při jednání zastupitelstva se v sále ozývaly i nesouhlasné 
a nespokojené hlasy. Co tomu říkáte?
V: Především se nedá vyhovět všem. Zejména ohledně kupní 
ceny a ještě rychlejšího prodeje. Je ale důležité, že privatizační 
komise navrhla Radě MČ Praha 9 takové řešení, které dalo 
nájemcům jasnou informaci o tom, kdy dostanou nabídku 
na odkoupení bytu. A o to nám šlo nejvíce. 
T: V otázce výše kupní ceny a rychlosti privatizace se nejvíce 

střetávají zájmy nájemců, kteří chtějí byty koupit co nejlaciněji 
a co nejdříve, a zájmy ostatních občanů Prahy 9, kteří zase mají 
právo mít z majetku městské části co největší užitek a opráv-
něně očekávají, že výnosy z tohoto majetku budou použity 
ve prospěch všech obyvatel městské části. Obě skupiny chápu. 
Úkolem rady a zastupitelstva je tyto do jisté míry protichůdné 
zájmy nějak sladit. Výsledkem je cena 13 000 Kč/1 m2 plochy 
bytu. Některým nájemcům se cena zdá příliš vysoká, některým 
občanům, kteří v bytech městské části nebydlí, zase příliš nízká. 
Je to ale cena, která vychází z ohodnocení znalci, a zodpověd-
ná městská část nemůže prodávat laciněji.

Jak hodláte naložit s penězi za prodané byty?
V: Tyto prostředky se nesmí projíst ani utratit za hlouposti. 
Musejí sloužit všem občanům MČ Praha 9. To bude potřeba 
pohlídat. Musíme řešit místa ve školách a školkách, parkování, 
údržbu a rozšiřování zeleně, zabývat se otázkou startovacích 
bytů a sociálního bydlení, dále zlepšovat zdravotní péči a rozsah 
služeb na poliklinice. (red)

Debata před hlasováním byla rozsáhlá a většinou i klidná.
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Již několik měsíců se intenzivně skloňuje pojem Metropolitní plán. Ne všichni ale přesně 
vědí, o čem se to vlastně mluví a co se na Pražany chystá. Proč je Metropolitní plán potřeba 
a musí se pořád něco měnit?

METROPOLITNÍ PLÁN  
VIZE A DOHODA OBYVATEL

Stávající územní plán – základní dokument územního rozvoje 
města, zjednodušeně řečeno: mapa s vyznačením, jak a za ja-
kých podmínek lze stavět – je platný od roku 2000 a je nutné ho 
aktualizovat, což je zákonná povinnost.

Zastupitelstvo hl. m. Prahy proto rozhodlo o přípravě nového 
územního plánu – tzv. Metropolitního plánu. Ten se bude zcela 
odlišovat od stávajícího územnímu plánu i těch minulých.

Přínosy Metropolitního plánu
Jednou z jeho základních myšlenek je program územního rozvoje 
města jako koncepčního dokumentu. Nikoliv už tedy zaměření 
na rozvoj jedné oblasti, ale města jako celku, včetně ekonomického 
a sociálního rozvoje. Plán bude zasahovat do období delšího než 
jeden volební cyklus, a proto musí být založen na dohodě klíčo-
vých aktérů rozvoje města: zastupitelů napříč politickým spektrem, 
široké veřejnosti, důležitých institucí a partnerů města.

Měl by přinést jasně formulovanou základní vizi dalšího rozvo-
je a zároveň stabilizaci veřejného prostoru, hodnotných území, 
zeleně, dopravy a infrastruktury, včetně regenerace historických 
i novodobých částí města. 

Měl by zároveň zamezit různým výjimkám a obcházení pra-
videl a utvořit Prahu jako PŘÁTELSKÉ, BEZPEČNÉ A SOLI-
DÁRNÍ MĚSTO.

Metropolitní plán by měl být skutečně koncepčním dokumen-
tem, který ale zároveň poskytne dostatek prostoru představám 
obyvatel jednotlivých městských částí o budoucím rozvoji 
a podobě míst, kde žijí. A o to se naplno snažím i já v Praze 9. 
Společně s vámi.

Marek Doležal
zástupce starosty MČ Praha 9  

pro územní rozvoj
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DORŮSTAJÍ „HUSÁKOVI VNUCI“
PRAHA 9 ROZŠIŘUJE KAPACITY ZÁKLADNÍCH ŠKOL

„Z poslední studie z loňského prosince 
vyplývá, že od školního roku 2015/2016 
budou třídy plné,“ popsala radní pro 
oblast školství MČ Praha 9 Zuzana 
Kučerová (TOP 09). „A to hovoříme jen 
o dětech z Prahy 9, a ne o těch třeba ze 

Středočeského kraje, které vozí rodiče 
cestou do práce,“ zdůraznila.

Podle Zuzany Kučerové je nezbyt-
né takové krizi zabránit. Současnou 
situaci označila za neúnosnou. „Musíme 
zamezit opakování situace s katastro-

fálním nedostatkem míst v mateřských 
školách, který trápil občany ‚devítky‘ 
před nástupem TOP 09 na radnici. 
V loňském roce se nám podařilo vytvořit 
339 nových míst v mateřských školách, 
což je meziročně nejvyšší počet míst 

Počet prvňáků stoupl v celé Praze za posledních pět let o třetinu. Problémy, které měli rodiče 
s hledáním míst ve školkách, se tak přesouvají do základních škol. Praha 9 si nechala vypra-
covat tři demografické studie od renomovaných vysokoškolských pracovišť, které varují. 
Základní školy na území deváté městské části proto přijímají pouze děti s trvalým pobytem 
v Městské části Praha 9 a radnice hledá vhodné kapacity pro základní školu.

Také ZŠ Novoborská prošla rekonstrukcí.Zuzana Kučerová 
radní pro oblast školství MČ Praha 9
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v rámci celé České republiky. Teď se 
musíme soustředit na základní školy. 
Naše ředitelky proto přijímají jen děti 
s trvalým pobytem v Městské části Pra-
ha 9,“ řekla radní s tím, že toto opatření 
je zavedeno už druhým rokem. 

Bude nová škola?
Praha 9 navíc z její iniciativy nechá 
ve škole na Balabence přestavět dvě 
odborné učebny na klasické třídy. Tím se 
od září 2014 alespoň částečně pokryje 
současný deficit tříd. „Podle výhledu 
do roku 2030 jich ale potřebujeme 
asi o čtyřicet navíc, což je jedna celá 
škola,“ vysvětlila Zuzana Kučerová, která 
nyní hledá vhodné prostory pro základní 

školu. V této souvislosti také zvažuje 
možnost zavedení školních autobusů. 

Starosti mají i další městské části. 
K zápisům totiž dorazily silné ročníky 
„Husákových vnuků“ a kapacity škol pro 
tak velké počty dětí přestávají stačit. 

Kapacity je třeba navýšit co nejdříve
Na několik příštích let tak Pražané prav-
děpodobně upustí od módního pátrání 
po kvalitní škole. Často budou rádi, že 
najdou alespoň nějakou. Potíže však 
nepostihnou všechny oblasti. Pocítí je 
hlavně rodiče z míst, kde se v minulých 
letech výrazněji stavělo.

Podle členky Rady hl. m. Prahy Lud-
mily Štvánové (TOP 09) musejí úřady 

problémy řešit co nejdříve. „Za dva až  
tři roky by bylo pozdě. Abychom je pod-
pořili, dáme letos o 200 milionů korun 
víc než vloni na investice do základních 
a mateřských škol,“ uvedla. 

Těžko budou hledat školu hlavně 
rodiče, kteří v Praze žijí, ale nemají  
tu trvalé bydliště. Největší potíže mají 
v současné době podle Štvánové okra-
jové části, kam docházejí (nebo spíš 
dojíždějí) do škol i žáci ze Středočeské-
ho kraje, a v oblastech, kde se stavě-
ly byty a stěhovali se tam mladí lidé.

 (red)

S využitím článku Kateřiny Frouzové,
Mf Dnes

ZŠ Novoborská, přípravná třída Družina ZŠ Novoborská

Družina přípravné třídy ZŠ Na Balabence

Školství
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Po prosincovém článku v Devítce o zaháje-
ní hlavní fáze rekonstrukce jsme se rozhodli 
prozkoumat aktuální situaci ohledně do-
pravních omezení souvisejících s opravou 
kanalizace na Prosecké ulici. 

Aktuálně jsou rozpracovány čtyři úseky 
v horní části Prosecké a po jejich dokon-
čení se v II. etapě plánuje posun dolů, 
směrem k autobusové zastávce U Kříže.

 
Otázkou zůstává, jak se bude  

postupovat v II. etapě. Jak vyřešit tento 
rébus s několika zásadními omezeními, 
která jsou: 
• bezpečnost silniční dopravy na povrchu,
• bezpečnost dělníků v kanalizační štole,
•  technologický postup prací, které 

na sebe nutně navazují.

Preferovanou variantou obyvatel je sa-
mozřejmě zajištění obousměrného pro-
vozu na Prosecké ulici, a to i za cenu 
zpomalení provozu a omezení rychlosti. 
Pokud to nebude možné zajistit, tak 
druhou variantou je současný kyvadlo-
vý provoz, v minimální délce úseku 
u semaforu a s co nejkratším trváním. 
Pokud se i tato varianta ukáže jako 
neprůchozí a jednosměrnost bude 

Každé ráno čekám v dopravní zácpě před křižovatkou u Billy. Přemýšlím o objízdné trase. 
Říkám si, že zítra to už musím konečně vyzkoušet, a do mysli se mi vkrádá myšlenka:  
Jak dlouho ještě omezení související s havárií kanalizace potrvá a co pro zkrácení doby 
rekonstrukce dělá naše radnice? 

PROSECKÁ JEDNOSMĚRNÁ?

jediným řešením, tak bude nutné na 
nezbytně nutnou dobu vyřešit objízdné 
trasy, které povedou přes Sokolovskou  
nebo Zenklovu ulici.
Dobrou zprávou tedy je, že i když ne-
existuje snadné řešení, tak se radnice 
o problémy občanů zajímá a společně 

s Magistrátem hl. města Prahy hledá 
alternativy pro pokračování rekonstrukce 
kanalizace s co nejmenším dopadem 
na obyvatele, respektujíc bezpečnost 
všech zúčastněných.

Radim Šenk
člen TOP 09 v Praze 9

Radim Šenk



„Budeme nadále tací, jací jsme. Strana bez velkého 
rámusu kolem sebe, ale strana, která soustavně 
pracuje na svém politickém úspěchu.“

Karel Schwarzenberg

TOP 09 Praha 9, Kovářská 4, 190 00 Praha 9
e-mail: praha9@pha.top09.cz

www.top09praha9.cz
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„VŠECKY KRÁSY SVĚTA…“*
Podívejte se, jak jsme pro vaše děti stavěli Mateřskou školu Dráček v Kytlické ulici. 
Funguje od října loňského roku a radost z ní má stovka dětí, které – jak pevně věříme – 
jsou ve školce spokojené. 

Přesvědčit se koneckonců můžeme všichni na 
http://www.mskytlicka.cz/nase-videa/.

* Viz soubor vzpomínkových próz Jaroslava Seiferta Všecky krásy světa.
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Prodělal jsem školení o bezpečnosti práce, ne první a určitě ne 
poslední. Školení bylo banální, ale zato povinné a hrazené. Co jsem 
se v jeho průběhu dozvěděl? Vypíchnu jen to nejdůležitější. Při 
požáru se volá Hoří!, po zakoupení elektrického přístroje je nutné 
nejdříve přečíst návod a až pak ho zapojit a výměnu žárovek mám 
svěřit odborníkům, pokud si nejsem jistý správností svého postupu. 

Dále už také vím, do jakých formulářů mám zapisovat všech-
ny úkony spojené s bezpečím na pracovišti, a (ne)pochopil 
jsem, proč jiný způsob evidence tuto bezpečnost anuluje.

Aby bylo jasno, nehodlám se přít o důležitost ochrany zdraví 
i majetku a chápu snahu o zmenšení rizik, ale způsob, kterým 
je vnucována, je tak byrokratizovaný, že se podstata ztrácí pod 
lavinou regulativ a kontrolovatelných předpisů. Tupost některých 
předpisů či jejich uplatňování by překvapila i proslulého c. & k. 
byrokrata – provozovna s jedním vchodem a dvěma místnostmi 
musí mít na zdi plánek s únikovou cestou. Považte, co kdyby se 
někdo při požáru pokoušel probourávat si cestu zdí? 

Vadí mi kontroly bazírující na formulářích a jejich správném 
zaplňování. Vadí mi buzerace vydávaná za péči o naše blaho 

a zároveň za tvorbu pracovních míst. Aby vznikla nová pracovní 
místa, vytvoříme si revizory pokud možno běžných a samo-
zřejmých úkonů. Složité činnosti nelze obsáhnout v krátkém 
rekvalifi kačním kurzu, zato vynášení koše s ohryzky dokáže 
„zprocesovat“ každý blbec tak, že vznikne nejen místo kontrolo-
ra, ale další interní místo referenta kontroly…

Zatím se většina povinností vztahuje na fi rmy a na podni-
katele, ale blýská se na horší časy. Prvními vlaštovkami jsou 
revize komínů a energetické štítky domů. Další na řadě budou 
možná technické průkazy ojetých aut, ověřované rok co rok, 
balení koblih (zatím zavrženo), očekávám revize domácích 
elektrospotřebičů a napadá mě spousta dalších krásných 
kontrol, které raději nebudu zmiňovat, abych někoho neinspi-
roval. A to všechno proto, abychom se měli lépe a zdravěji. 
Také cítíte, jak se žije lehčeji od chvíle, co se domy prodávají 
se štítky podobnými těm na pračkách?

Michal Mašek
člen TOP 09 v Praze 9

DOZOREM K DOKONALOSTI

Michal Mašek
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JE TO DŮSTOJNÉ  
PRO DNEŠNÍ DOBU? 

Když o nějaké lokalitě řekne turista, že mu připadá, jako by se 
v ní zastavil čas, může tím sdělovat dvě skutečnosti: okouzlení 
místem, které si zachovalo atmosféru starých dobrých časů 
či – jak se módně říká – genius loci, anebo zklamání, protože 
zatímco se všude okolo vše opravuje, modernizuje a zkrášluje, 
místo, kde turista stojí, se stalo skanzenem toho, co bychom 
i s minulostí rádi opustili. 

Jako třeba nádraží Praha-Vysočany – prostory, které nejsou 
majetkem Městské části Praha 9, ale „úspěšně“ ji hyzdí. Jako 
ostatním občanům mně jejich neutěšený stav opravdu vadí. 
Ve dne člověk ani nechce věřit, že jde na nástupiště, kde sku-

tečně zastaví vlak, v noci by si pak cestující zasloužili k jízdence 
dostávat i bobříka odvahy. Směřujme proto dotaz na vlastníka – 
České dráhy: Dočkáme se už konečně rekonstrukce a celkové 
kultivace vysočanského nádraží? 

Pojďme, milí čtenáři a spoluobčané, společně poukazovat na ne-
dostatky a navrhovat a hledat řešení a zlepšení. Posílejte nám své 
fotografie a komentáře na e-mail: praha9@pha.top09.cz. 

Budeme o nich společně diskutovat na stránkách Pražského 
kurýra a na www.top09praha9.cz. 

Jiří Vávra
člen Zastupitelstva MČ Praha 9 (TOP 09)

Jiří Vávra na nádraží Praha-Vysočany
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DĚKUJEME VŠEM ČESKÝM OLYMPIONIKŮM!


